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Lions Club Odal     
Løvebrølet 

Nr 2, oktober lionsåret  2016-17. Årg. 35. 
 
 

 

 
 

Etter Dølisjøen Rundt  søndag 25. september ble Ole Sverre tildelt Kongens Fortjenstmedalje 
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Styret i 

Lions Club Odal 

2016-17: 

Klubbleder: 

Ola Haukerud 
e-post:o-hauker@online.no 

Tlf: 907 66 955 

 
  Forrige års klubbleder: 

Hans Kristian Kollsrud 

e-post:hansk-k@online.no 

Tlf: 905 34 231 

 

           Nestleder: 

Ove Teigen 

e-post:  ove@psi.no 

Tlf: 400 08 844 

 

Sekretær: 

Ole Fjeld 

e-post:ole.j.fjeld@gmail.com 

Tlf:414 00 247 

 

Kasserer: 

Egil Nordkvelle 

e-post: nordkvelle@gmail.com 

Tlf: 952 55 430 

 

Klubbmester: 

Hilde Korsmo 

e-post: hildek@sorodal.kommune.no 

Tlf. 414 77 162 

 

 

*** 

Redaktør: 

Hans Otto Glomsås 

e-post: oglomsaa@online.no 

Tlf 994 12 772 
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Redaktørens hjørne 

Som dere ser av framsida, ble Ole Sverre 

tildelt Kongens fortjenstmedalje i dag, 

søndag 25. september. 

Den deles ut som belønning for innsats av 

særlig samfunnsgavnlig natur på områder som 

kunst, kultur, vitenskap, næringsliv, sosialt og 

humanitært arbeid. 

I 70 år har o-sporten ligget hans hjerte nær. Ole 

Sverre har vært en pioner innen 

utarbeidelse av orienteringskart og opplegg 

og aktiviteter som «kjentmannsposter» og 

trimopplegget O-dalten for å få folk ut i 

naturen.  Han lærte opp barn og unge med 

å bruke kompasset og la forholdene til rette 

for at bygdas ungdom kom på o-løp. Han 

har naturligvis vært ansvarlig for utallige 

o-løp, på kretsplan og norgesmesterskap. 

 

Ole Sverre var med og startet opp vår 

lionsklubb for 48 år siden, har vært 

president og har fått Melvin Jones 

utmerkelsen. Han er som vi vet fortsatt 

aktiv i komiteer. 

Ole har skrevet boka «Sæter og sæterliv i 

Sær-Odal» som ble utgitt i 2010. 

Han deltok også i innsamlingsarbeidet av 

stoff til utgivelse av boka om brødrene 

Jørgen og Gulbrand Sætern. Denne boka 

kom ut i 2003. 

 

Ole Sverre Moss er skogens mann. Han er 

opptatt av å holde i hevd kulturstier og 

kulturminner som vi finner til skogs. Han 

er fortsatt aktiv med dette og har planer om 

å få tegnet inn nedlagte husmannsplasser, 

kullminetomter, dyregroper mm inn på et 

kart.  

 

Han har utallige tillitsverv opp gjennom 

årene.  

Vi gratulerer hedersmannen Ole Sverre 

med den høye utmerkelsen. Nå blir det 

besøk hos Kongen på slottet! 
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Månedsbrev fra distriktsleder …s   9 
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Lederens spalte.   
 

Kjære LIONS . 

 

Vårt neste møte er lagt til Oppstad samfunnshus, der vi får besøk av Lasse 

Sætre fra Sand.  Lasse var en fremragende skøyteløper og har bl.a.  to 

ganger gått 10 000 meteren på under 13 minutter.  Han fikk bronse under 

vinterlekene i Lake Placid i 2002 og samme plassering under VM for 

enkeltdistanser i 2003. Lasse var den første i verden som gikk 10 000 meteren på under 13 

minutter på europeisk is. Selv i dag er det ikke mange  som oppnår slike tider.   

 

Vi har i tillegg invitert skøytegruppa til Nord-Odal idrettslag.  Vi håper at Lasse kan være en 

motivator for de unge. 

 

September er en travel måned for våre medlemmer.  Korn, poteter, bær og vær opptar mange.  

I tillegg står elgjakta for tur, så det mangler ikke på samtaleemner nå om dagen.   

 

Sist jeg var leder (2004) skrev jeg om hvor heldige vi er som er oppvokst i Norge. 

Særlig om en reflekterer over hvor urettferdig  levevilkårene er fordelt på denne jord.  

Vi skal ikke glemme  vårt nærmiljø,  men vi bør være rause i forhold til menneskene  utenfor 

vårt land som trenger vår støtte. 

 

Lokalt er den forebyggende kampen mot rus vår største utfordring.   

 

Nøkkelen til våre bidrag er aktivitetene.  Som vanlig jobbes det godt i komiteene.  Jeg er trygg 

på at de planlagte aktivitetene vil bli gjennomført på en god måte.   

 

Jeg gleder meg til neste klubbmøte, og jeg  gleder meg til å høre Lasse Sætre. 

 

Vel møtt, mandag  3.okt. 2016. Ledsagerne er som vanlig velkomne.  

 

 

Mvh 

Ola. 
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Medlemsmøte for Lions Club Odal.   

 

5 september 2016 på Slobrua. 
 

 

Ola ønsket velkommen. 

 

Ole F.  leste opp Lions etiske norm før oppropet.   Tilstede : 23    Frafall : 17 

 

Sak 1/16-17 
Handlingsplan for 2015-2016.  Evaluering v/Hans Kristian. 

 

Hans Kristian gikk gjennom handlingsplanen for 2015-2016. 

 

Sak 2/16-17 
Behandling av revidert regnskap.  

Regnskapene er godkjent. 

Kommentar : Momsrefusjon er nytt.  Gubbetreffet gikk med overskudd. All honnør til 

festarrangørene. 

 

Sak 3/16-17 
Forslag til handlingsplan for 2016-2017. 

 

Ola gikk gjennom, godkjent med noen endringer : 

Komiteene kom med innspill/kommentarer i behandling av  Handlingsplanen for 2016-2017 : 

 

Ungdomskomiteen : 160 elever er påmeldt til tegnekonkuransen.  

Buss til utflukter på ungdomsleiren 2017. 

 

Juletre/nek : Serbergran i et mindre antall, målet er 65.000,- I rute med nek. 

 

Bokkomiteen : Endring i tekst : Bilder til postkort ble tatt sommeren 2015. Billedboka blir over 5 

og 5 år, ble for mye med 15. 

 

100års jubileet : Oppfordrer til alle medlemmene til å tenke på hva vi kan støtte med en større sum.  

Forslag fra Ole T : Lage til en utflukt/hyggedag-kveld 17/6 for alle elever som har gjennomgått 

MITT VALG. 

 

Strøsand : Aldri hatt så mye sekker på lager. 

 
Sak 4/16-17 
Behandling av budsjettene for 2016-2017.   

Ble gått gjennom og godkjent. 

 

Sak 5/16-17 
Møteprogram 2016/2017 

 

Planlagte kåsører/besøk :  
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Lasse Sætre, 3 oktober, Oppstad Samfunnshus 

Eon 

Mapei 

Ølbryggeriet på Sand 

Småbåthavner 

Lars Ola Søgnes: Svalbard 

Givas 

Hans Otto med Odal Sparebank i reserve 

 

 

Sak 6/16-17 
Refusjon for utlegg i fbm bokprosjektet : 

Godkjent at komitemedlemmer får dekket utgifter for parkering og bompenger når de drar til 

Kongsvinger. 

 

 

Sak 7/16-17 
Sykkeldrosje som plasseres ved SOAS 

 Kjøpes sammen med NKS og flere andre organisasjoner.  Styret innstiller med 10.000.   Godkjent av 

medlemsmøte. 

 

 

Sak 8/16-17 
Diverse : 

Middag på Solbakken for pensjonister, hjelp til kjøring og servering : Frivillige : Hans Kristian, Arne 

Rolf, Nils Aa., Hilde og Stein. 

 

Innbydelse fra LC Årnes til deres50års jubileum 22. oktober 2017. 

 

 

Vi takker Hilde og den nye sjefen på Slobrua for god mat og kake. 

 

 

 

Ole J. Fjeld 

Referent. 
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Styremøte i LC Odal 19.09.2016  kl 19.00 hos Ola.   
 

Tilstede : 

Styret : Ola, Egil,, Ole F. og Hilde.  Hans Otto møtte i forbindelse med ungdomsleiren 2017. 

 

Forfall : Ove, Hans Kristian + varamenn 

 

 

Sak 11/16-17 
Godkjenning av ref fra medl.møte 5/9 

Godkjent. 

 

Sak 12/16-17 
Evaluering av medl.møte 5/9 

Godkjent. 

 

Sak 13/16-17 
Ungdomsleir 2017 Egil, Hans Otto og Ole T 

Komiteen jobber med saken og har bra oversikt. 

 

Sak 14/16-17 
100-års jubileet 17/6 2017 

Medlemmene : Tenke på hva vi kan gi penger til i lokalsamfunnet, ungdom ??  Mulig flytte datoen 

til et passende arrangement i Odal`n. 

 

Sak 15/16-17 
Effekter, materiell og lager 

Materiell. Alt kan bestilles over nettet, blir ikke fler fellesbestillinger. Adresse kommer  i Løvebrølet 

 

Sak 16/16-17 
Lions Club Årnes 50 års jubileum   

Leder m/ledsager møter for klubben, gave  1500,- taes med. 

 

Sak 17/16-17 
Mapei. Medlemsmøte i februar. 

Mapei og bedriftens historie. De vil ha besøket på fabrikken mellom 18- 19.30 

Vi fortsetter medlemsmøte på Milepelen etter besøket. Hilde undersøker priser. 

 

Sak 18/16-17 
Oppfølging av vedtak : 

 

Rickshaw-sykkel til SOAS. 

Bekreftende brev skrives på at vi har innvilget kr. 10.000,- og at de blir utbetalt til ønsket konto når 

prosjektet blir gjennomført. Brevet sendes til Kari A. Rød. 

 

Søknad fra Kirkens SOS. 

Søknad avslått 

 

Solbakken middag for eldre 15 oktober. 

Ola har gitt beskjed til Grete Bentzen om hvem som kjører/serverer. Egil meldte seg også på som  
hjelper. 
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Gjennomgang av forpliktede utbetalinger. 

Egil har oversikten 

 

Sak 19/16-17 
Medlemsmøtet 3. oktober 
Oppstad samfunnshus. 

Foredrag av Lasse Sætre. 

Inviterte gjester: skøytegruppa til Nord-Odals idrettslag. De får en gave på 5.000,- som de skal benytte til 

trivselstiltak 

De og andre innbudte får kaffe og kringle etter foredraget. 

Medlemsmøte starter etter kaffen. 

 

 

Sak 20/16-17 
Eventuelt: 

 

Julemøtet. På Slobrua ?? Undersøke priser. 

 

Ola 

Per Landfald søker om å få bli priviligert medlem. 

Innvilget. 

 

Medlemsmøter for resten av året. 

Noveber : Lars Ole 

Desember  : Juleavvslutning 

Januarmøte : Hans Otto 

Februar : Mapei, Milepelen 

Mars : EON 

April  : Småbåthavner 

Mai : GIVAS 

Juni : sommeravsluttning  Karivika ??   

Ølbryggeriet kommer inn etter hvert. 

 

Gubbetreffet er tenkt avholdt 22 april. 

 

Styremøter for resten av året : 

24/10 Hilde 

21 /11 Egil 

19/12 Rådhuset 

23/1 Ole 

Resten ikke avklart 

 

 

Ole J. Fjeld 

Referent. 

 

Tusen takk til Berit for nydelig varm eplekake med is, til kaffen. 
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Ungdomsutveksling  

 

 

Hei alle sammen!  

 

Også denne sommeren ble det en vellykket 

ungdomsutveksling. Vi hadde som mål å sende ut 15 

ungdommer i år. Dette klarte vi riktignok ikke, men vi var likevel det distriktet som hadde flest deltakere. 

11 ungdommer reiste. Den 12, som skulle vært i Tyrkia, fikk beskjed dagen før avreise at leiren dessverre 

var avlyst p.g.a. kuppforsøket som var i landet to dager tidligere. I reisebrevene de har sendt meg forteller 

de om flotte opplevelser. De har lært mye om andre mennesker og kulturer fra store deler av verden, og de 

har fått minner for livet. Det har riktignok vært et par negative hendelser også, men ikke alvorligere enn at 

de raskt lot seg løse.  

Nå er tida kommet til å starte arbeidet med neste åres utveksling. Jeg håper at enda flere klubber vil delta. 

Distriktets mål er det samme som i år. Det er dere som avgjør om vi når målet, og jeg ser ingen grunn til 

at vi ikke skal klare det. Til orientering hadde vi med 19 deltakere i 2015. For å finne egnede kandidater 

er det meget viktig at den ansvarlige og andre i klubben gjør en aktiv innsats med dette, og at de straks 

starter jobben.  

Dere sender meg navn og fødselsdato på ungdommen og hvilke land dere vil reservere. Skriv 3 land i 

prioritert rekkefølge. Norge har normalt 1-2 plasser i det enkelte land, og det er «førstemann til mølla» 

prinsippet som gjelder. Søknadspapirene haster det ikke så mye med.  

Ungdommene som reiser opplever andre kulturer, historie og tradisjoner. De er sammen med andre på 

tvers av språk, hudfarge, religion og politisk overbevisning. Dette gir dem en masse lærdom de kan ta 

med seg videre i livet. Dessverre er det fortsatt noen som mener at ungdomsutvekslinga er det samme som 

å sende de unge ut på en ekstra ferietur. Som dere skjønner er utvekslingsprogrammet noe langt annet enn 

det. Informasjon er sendt hver enkelt klubb. Om nødvendig kontakt meg for ytterligere info.  

 

 

Med hilsen  

Harald Røtterud  

Leder av ungdomsutvekslinga i distrikt 104 C3. 
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Hurra  for:     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi gratulerer!  

 

 

     ******* 

 

 

 

 

Ønsker du å kjøpe profileringsutstyr? 

Se: www.lions.no 

Klikk så på «støtt oss» (på hvit bakgrunn) 

Da ser du «Velkommen til Lions Norges nettbutikk» 

Nå er du på rett vei! 

 

 

       ****** 

 

Ingen blir utbrent uten å ha blitt påtent! 

Ole V     9. okt 

Halvard  23. okt 

Hans Henrik  25. okt 

Hans Oddvar F 26. okt 

Arne Rolf  26. okt 
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Innkalling til medlemsmøte i LC Odal 

Tid: Mandag 3. okt. 2016 kl. 19.00 

Sted:  Oppstad samfunnshus. 

 

Saksliste: 

1. Velkommen v/Ola 

Lions mål v/Ole Johan 

 

 2.    Foredrag av Lasse Sætre 

 3.    Pause 

4.    Opprop 

5.    Møtereferater 

5.    Komite nytt 

6.    Ungdomsleir 2017 

7.   Div. informasjon 

8.   Eventuelt 

 

Vel møtt ! 

Ola H.  
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